
Bestyrelsesmøde d.15-04-2024 KL. 18.00 

 

Deltagere: Jan ’Bubsi’ Nielsen, Allan Pertti Frandsen, Niels Hejslet, Henrik Jørgensen, 

Kenneth Nielsen, Kurt Due Petersen (referent)  

 

Sted: Klubhuset 

Dagsorden: 

Pkt. 1. Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, kommunikationsplan, årsplan. 

Pkt. 2.Økonomi 

Pkt. 3.Div udvalg 

EGIF 

Fundraise 

Presse 

Klubhus 

Oldboys 

Senior 

Ungdom 

Pkt. 4.Indkommen post. 

Pkt. 5.Kommende arrangementer. 

• Jubilæum 2024. 

Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde 

• Projekt lysanlæg 

Pkt. 1 Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, samt årsplan. 

• Referat fra B-mødet d.9/3 godkendt af alle deltagere pr. d.18/3, samt arkiveret og 
lagt på SoMe. 

• Referat fra konstitueringen d.19/3 godkendt af alle deltagere pr. d.4/4, samt 
arkiveret og lagt på SoMe. 

• Referat fra generalforsamling modtaget i underskreven tilstand fra Lars Bøgebjerg 
d.26/3, arkiveret og lagt på sociale medier. 

• Årsplan gennemgået. 

• Kurt modtaget afslag på ansøgning om byggetilladelse til opstilling af container. 
Liller og Kurt aftaler møde med kommunen. 

• Pertti har søgt EGIF sponsorudvalg til træningstøj med hjælp fra ungebestyrelsen. 

• Jacob gav tilsagn på at fikse bander så de ikke knækker. 

• Kurt har styr på klimaskærmen. 



• Pertti, afventer svar på dato for landskamp. Han sætter møde op med DRU for at 
høre om detaljer. 

• Næste års haltimer er på plads. 

• Kommunikationsplan gennemgået og forklaret til de nye. 

• Lauge, Pertti, Bubsi og Silas deltog i regionalt netværksmøde i Aarhus hvor vi var 
på scenen i over en time for at fortælle om vores udvikling. 

• Vi får opgraderet Motivu delen på vores webside. 

• Klaus Veile tilbyder at lave disc profiler på de nye b-medlemmer. Pertti giver 
besked. 
 

Pkt. 2 Økonomi 

• PT. overskud på ca. 71.000 kr. men det skyldes indbetalinger til jubilæet så 

misvisende. Men vi er på budget med driften. 

• Niels har søgt Fredericia ordningen. 

• Kontingentindbetalingerne ser fine ud. 

 

Pkt. 3 Div. udvalg 

 

EGIF 

• Næste møde d.24/4. 

• Arne Kragelund er blevet æresmedlem. 

• OK vagten gik fint. 

• Pertti gør fodbold opmærksom på at der ikke sættes noget i gang mht. 

parkeringspladsen før vi på skrift har accepteret. 

Fundraise 

• Bandereklamer er blevet opdateret. 

• Der arbejdes på netværksmøder inden hjemmekampe. 

• Vi har haft første vagter i eksercer huset. 

Presse 

• Paul Erik kører udvalget fint, alle vores presse meddelser bliver bragt. 

• Iver Tidemand tog fantastiske billeder af sidste hjemmekamp 

Klubhus  

• Der har været afholdt møde i udvalget og opgaver fordelt. 

• Der diskuteres budget/regnskab og alle indkøb skal godkendes af Niels. 

• Der ønskes et kreditkort på 5.000 kr. til indkøb. Vi vedtager det og snakker om det 

kan fås i ny bank. 

• Vi afsætter 500 kr. ved hver udlejning til vedligehold. 

• Liller indkøber klapborde for 4.000 kr. som er bevilliget tidligere. 



• Kenneth vedligeholder udgifterne fra Davidsen. 

• Der planlægges en klubfest, Brian har taget teten med oldboys. 

• Der opfordres til at rydde op i depotet. Udvalgsansvarlige følger op. 

Oldboys 

• De to ønsker er opfyldt, se under kommende arrangementer. 

• Har en kassebeholdning på ca. 30.000 kr. 

Senior 

• Første kamp vundet på hjemmebane. 

• Fjuter/Thor/Hans/Steve kalder ind til spillermøde med forpligtelser på agendaen.  

• Der stilles nu krav til tekniske felter til seniorkampe. Kommunen får opgaven. 

• Keld Vestergaard inviterer til trænerforum, Bubsi sørger for trænerne tilmeldes. 

• Formanden for kultur og idræt vil gerne mødes ved næste hjemmekamp. 

Ungdom 

• Første stævne deltager vi med U8, U14 og U18 i Odense. 

• Thor kører forløb med de helt små elever, U8. 

• U18 skal til Odense og træner ”cross boarder” som er udveksling mellem klubberne. 

Planen er næste træning er i Odder. 

• Der er planer om tur til Groningen i september. 

 

Pkt. 4. Indkommen post. 

• D.12/3 – Fredericia Eliteidræt, underskreven samarbejdsaftale på 

talentsamarbejdet. 

• D.15/3 – DRU, bestyrelsesberetning 2023. 

• D.16/3 – Fa. Kommune, ansøgningsskema til Klimaskærm. Kurt søger til 

vedligehold af terrasse. 

• D.16/3 – Fredericia Eliteidræt, invitation til talentkoordinator træf og 

talentkoordinator kontaktliste. Steve deltager 

• D.18/3 – Fredericia Eliteidræt, opfølgning på Talentkoordinatortræf i februar. 

• D.18/3 – DRU, informationer om Formandsmøder, Rep.møde. Spillerlicens, Nye 

ansatte, Ledig bestyrelsespost. 

• D.20/3 – DRU, rykker for licens fornyelse. Er gjort af Pertti/Thor. 

• D.20/3 – Fa. Kommune, udkast til ny politik for børn, unge og uddannelse - Hørning 

frem til 28.april. 

• D.22/3 – DRU, tilbud om hjælpe til rekruttering og nye klubaktiviteter. Pertti takker 

nej. 

• D.3/4 – DRU, reminder om tilmelding til sommerlejr i Spjald. Vi har 6 tilmeldte. 

• D.3/4 – DRU, opdateret turneringsreglement.  

• D.3/4 – RUB, tilbud om vagter til Rock Under Broen. 80 kr./timen + hjælperfest. 



• D.9/4 – DRU, info og link til Rugby Europes online modul, med tips og gode ideer til, 

hvorledes man rekrutterer og fastholder piger og kvinder i Rugby sporten. 

• D.10/4 – EGIF, medlemsbladet ”Sport”, lagt på SoMe. 

• D.10/4 – Kultur & Fritid, Workshop om Intern Kommunikation og Markedsføring via 

Facebook d.30/4 kl.19-21. Pertti deltager. 

• D.12/4 – DRU, PowerPoints fra regionale netværksmøder. Delt med bestyrelsen. 

• D.14/4 – Kultur & Fritid, information om muligheder for at søge Spar Nord om 

10.000 kr. til projekter. 

 

Pkt. 5. Kommende arrangementer. 

• Jubilæum 2024: 

➢ Ole, beder os rykke for tilmeldinger til vores jubilæumsstævne. Vi lægger en 

plan. 

➢ Vi giver 4.000 kr. til leje af hal 2 til overnatning. Logen giver det samme. 

➢ Vi giver 1.000 kr. til Skotlandsturen. Logen giver det samme. 

 

Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde. 

• Projekt lysanlæg. God debat. 

• Pertti spørger om vi kan låne baner til U-DM ved fodbold. 

• Næste møde d.23/5 kl.18.00 Kenneth sørger for mad. 


